## 朝陽科技大學 097學年度第2學期教學大綱 Microeconomic Analysis 個體經濟分析

當期課號	7025	Course Number	7025
授課教師	陳更生	Instructor	CHEN,KENG SHEN
中文課名	個體經濟分析	Course Name	Microeconomic Analysis
開課單位	財務金融系碩士班一A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	本課程提供研一學生學習個體經濟相關知識,以作為學生寫作碩士論文時之經濟理論基礎訓練	Objectives	The course provides an introduction to some content and methods of microeconomic theory. The primary target for this course is a first-year graduate student who is looking for an introduction to micro-economic theory that goes beyond the traditional models, or seek an "advanced theory" course following traditional intermediate micro.
教材	reading articles	Teaching Materials	
成績評量方式	隨堂作業 60%,期末報告40%。	Grading	Class Presentation and Assignments 60%; Term paper 40%
教師網頁	-		
教學內容	1. 創業投資簡介 2. 道德危險與創業投資 3. 創業投資之契約設計 4. 創業投資之實證文獻		1.introductions of joint venture investment 2.moral hazard and venture capital finance 3.venture capital contracting 4.empirical studies in venture capital

尊重智慧財產權,請勿非法影印。